
美国航空基础经济舱价格及所有经济舱的免费行李额更新

American Airlines is aligning our baggage allowance policies to offer customers a more

consistent and transparent booking experience. 美国航空正在调整我们的行李限额政策，

以为客户提供更加一致和透明的预订体验。

Premium Economy tickets will now include two free checked bags on all
routes where American provides the enhanced travel experience 为增强

旅客的旅行体验，美国航空的豪华经济舱机票现提供 2件免费行李额在所

有航线

Main Cabin tickets on all long-haul international route will include one free
checked bag主舱（经济舱）机票只提供 1件免费行李额在所有国际航线

上（我司将另外提供经济舱价格表以作参考）

Exciting news about Basic Economy最新国际航线舱位：基础经济舱

Effective February 23, 2021, American has added Basic Economy Plus
Bag to select long haul international flights.

2021 年 2 月 23 日起，美国航空把基础经济舱加进部分国际航线，名字为

基础经济舱 PLUS (Basic Economy PLUS Bag)

We are the first airline to offer travelers a Basic Economy Plus Bag ticket
which provides the low price of a non-changeable/nonrefundable fare with
a free checked bag in select markets.我们是首家航司提供给国际航线予基

础经济舱，提供特别优惠的价格/不予更改/不予退票/在指定的市场提供 1件

免费行李额

Currently, changes are allowed to Basic Economy domestic and
international new ticket purchases through March 31, 2021 and our Global
Flexibility Travel Notice is also available through March 31, 2021.目前，旅

客于 2021年 3月 31日前购买新的美国国内及国际航线的基础经济舱机票



允许更改

An extensive guide which includes all of the changes to our Basic
Economy fares is available on更多的基础经济舱机票的条款请点击此链接

查询 Saleslink.

This information can also be found on SalesLink by viewing此信息同时在

salelink链接提

供: .......................................................................................................
Latest Communication Updates
As always, we appreciate your continued business! 我们一如既往地感谢您

继续的支持！

Sincerely,

Agency Relations
American Airlines Global Sales

https://saleslink.aa.com/en-US/documents/Archives/AgencyRef/Basic_Economy_-_Agency_Reference_Guide.pdf
http://www.saleslink.aa.com/

